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Zápis provedli: Nina Vejsadová, Luděk Vokáč 

Prezenční listina 

Delegáti: 

 Zdeněk Horák Prezident 

 Jiří Dostál  Silicon Hill 

 Radek Pupák  Pod-O-Lee 

 J. Rajdl  Klub Sinkuleho koleje 

 D. Koudelka  Buben 

 Z. Čech  HIC 

 Anna Černá  Chaos Bridge 

Nina Vejsadová Klub Čajovna, STOH 

 Pavel Zelinka  Radio Akropolis 

 Leoš Junek  Křesťanský klub 

 Klára Ferdová ISC 

 Radka Pernicová AS ČVUT 

 Martin Půlpitel AS FEL 

  

 

Hosté: L. Vokáč (Nexus), N. Vejsadová (Neeja), Stanislav Šmejkal, Tomáš Macik, 
Michal Sivák, P. Bielčíková (Daphne), Michal Medvecký, Eduard Matúš, Petr Musil, 
Radovan Igliar, Jakub Andr (Xylem) 

Program zasedání 

1) Uvítání (Centrála) 

2) Co se dělo, děje a dít bude (Neeja) 

3) Noví členové parlamentu (Czenda) 

4) Informační věci (Neeja) 

5) Zápisy z minulých zasedání 

6) Technická přestávka 

7) Kontrolní výbor 

8) Zpráva kontrolního výboru o SH 

9) Fond projektů 

10)  (H)různé 
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Začátek 17:30 

Zatím nejsme usnášeníschopní. 

1 Uvítání (Centrála) 

Vítáme Vás tady všechny, jsme rádi, že Vás vidíme. 

 

2 Co se dělo, děje a dít bude (Neeja) 

Na AT 08 stále hledáme generálního partnera, ale už máme dost na to, aby se 
to vůbec konalo... 

Propagace... viz bod za chvíli. 

 

3 Noví členové parlamentu (Czenda) 

Pod-O-Lee : Radek Pupák, r.pupak@pod.cvut.cz, 724 769 377 

Chaos Bridge: Anna Černá, siriustichoslapekblack@seznam.cz, 731 085 606, 

 

4 Informační věci (Neeja) 

Propagační předměty: Ještě nejsou, ale už jsou na cestě (je objednáno) – 
hrníčky, otvíráky na pivo, desky, vizitkovníky 

Informační brožurky „in process“ --- budou do konce září 

www stránky 

novestranky.su.svut.cz 

připomínky ke mně (k Neeje) ideálně na mail 

přístupy budou až bude čas udělat accounty... určo do konce prázdnin... 

Nástěnky 

společně s CIPS na fakultách, v menzách, na rychtě apod. 

budou uzamykatelné, klíče bude mít centrála 

prostor i pro jednotlivé kluby, pokud budete mít zájem... 

 

18:00 Odešla Nina Vejsadová 

12 osob s hlasovacím právem 

18:05 Přišel Martin Půlpitel a Adélka Chrastinová 

13 osob s hlasovacím právem 
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6 Technická přestávka 

Bod přesunut dále. 

 

7 Kontrolní výbor 

Členové kontrolního výboru parlamentu SU ztratili mandát. Prezident vyhlásí 
nové volby. 

 

8 Zpráva kontrolního výboru o SH 

Otázka – řešit výsledky šetření kontrolního výboru na parlamentu, nebo nechat 
dořešit dozorčí radu klubu SH? 

Po všeobecné diskuzi byla zvolena varianta „Nechat problém dořešit interně klub 
SH (dozorčí radu)“ s dalšími opatřeními: 

 

Usnesení:  

Parlament SU zavazuje prezidenta, aby žádnými plnými mocemi 
nepověřoval Jaromíra Kašpara, Radka Šalomona. 

OHP: 13 

12:0:1 

Usnesení bylo schváleno. 

 

9 Fond projektů 

Byla vznesena připomínka – zápis z rozdělení financí z fondu projektů by bylo 
vhodné rozšířit o tabulku, ve které by byly obsaženy následující položky: 

- Kdo o jaké finanční zdroje žádal, kolik bylo ve skutečnosti projektu 
přiděleno financí a do kdy a jakým způsobem budou přidělené finanční 
prostředky centrálou SU vyplaceny. 

V rámci diskuze o fondu projektů jsme narazili na otázku grantového výboru, 
který je zakotven ve stanovách. Parlament bere na vědomí, že grantový výbor 
v současné době rozděluje prostředky ve výši 0 Kč. Dále bylo navrženo, 
že v následující úpravě stanov by měl být grantový výbor zrušen. Společně 
s touto změnou by mělo být do stanov zaneseno jako jméno organizace: 
„Studentská unie ČVUT o.s.“. 

- Prezident slíbil, že připraví předpis o fondu projektů. 
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5 Zápisy z minulých zasedání 

Zápis z 20. 6. 2007. 

OHP: 13 

7:0:6 

Zápis byl schválen. 

 

Zápis z 24. 4. 2008. 

OHP: 13 

8:0:5 

Zápis byl schválen. 

 

11 (H)různé 

Radka Pernicová informuje o možnosti kontrolovat kvalitu jídla a poskytovaných 
služeb v menzách ČVUT. Kdo má zájem být členem kontrolní komise, ať se ozve 
Radce. K dispozici jsou ještě dvě volná místa. 

Zbyněk Čech informoval o připravovaných akcích klubu HIC. 

 

6 Technická přestávka 

Michal Medvecký vyzval vedení Studentské unie k odstoupení. 

19:40 Zástupci křesťanského klubu odchází, hlasovací právo předávají Luďku 
Vokáčovi. 

OHP stále 13. 

Vzhledem k probíhající diskuzi dává prezident hlasovat o svém odvolání. 

 

Usnesení:  

Studentský parlament SU ČVUT odvolává s okamžitou platností 
Zdeňka Horáka z pozice prezidenta SU ČVUT. 

OHP: 13 

1:8:4, Pozn.: Zdeněk Horák se zdržel hlasování. 

Neschváleno. 

Prezident nebyl odvolán. 
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Na základě tohoto výsledku hlasování požaduje Michal Medvecký hlasování 
o souhlasu parlamentu s postupem Zdeňka Horáka v kauze TP. Prezident 
dává hlasovat. 

 

Usnesení:  

Studentský parlament SU ČVUT souhlasí s postupem prezidenta SU 
ČVUT ve věci Technické Přestávky. 

OHP: 13 

7:2:4 

Schváleno. 

 

11 Různé 

Noví zástupci klubu Pod-O-Lee vznesli žádost na přidání svých e-mailových 
adres do konference rss@su (rada studentských samospráv). 

Radovan Igliar poděkoval všem CNA SU za spolupráci na akci v Brně. 

 


